
Protokoll Fotö Öråd 2018-06-12 
	
	
	
	
Närvarande: Magnus J, Holger J, Sonja J, Bengt E, Annika J, Sigbritt O,  
Amanda J, Christina I. 
 
1. Ordförande öppnade mötet och hälsade deltagarna välkomna. 

 
2. Amanda och Annika valdes till justeringsmän 

 
3. Uppföljningspunkter:  

• Parkskötsel – Beslut fattades att låta trädgårdsmästare sköta om parken med en 
budget på 10.000 kr under sommarsäsongen. Utvärderas i höst. 

• Bidrag till simbod i Vivi - Samhällsföreningen bidrar med 10.000 kr. Byggnation 
påbörjad med frivilliga snickare.  

• Beräknas vara klar till simskolans start vecka 30-31.  
• Fotöbron 25-årsjubileum - Planering pågår för firande den 8 september, åter nästa 

möte. Annonsering via fb och hemsidan kommer ut innan sommaren. Vi behöver vara 
omkring 15 funktionärer till 8 september. Nästa möte 5 juli.  

• Gångstråk på tån - bordläggs till nästa möte   
 

4. Vivi städning – Toaletterna är avstängda i Vivi pga rör som kollapsat. Inget görs innan 
sommaren. Bajamajor på plats. Vattnet avstängt. Nya rutiner för städpatrullen. Annika 
 

5. GDPR – Ordförande och kassör kollar upp och återkommer.    
 

6. Info från öns föreningar:  
• FGIF: Simskolan startar omkring vecka 30-31 
• Hamnföreningen: Inget nytt 
• Sion: Café Boa öppnar helt vecka 27, innan dess helgöppet. Bryggkvällar planerade i 

sommar. Se månadsbladet som kommer i lådan.  
• Skolan: Inget nytt.  
 

7. Övrigt:  
 
• Årets krönikerspel heter ”Över djupa vatten” och spelas andra helgen i augusti. 
 

8. Nästa styrelsemöte 21 augusti kl 19.00.  Mötet avslutas. 
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